
Lienden, 27 mei 2022  
 

Geachte dames en heren, 
 
Zoals bij een aantal van u bekend, is er bij flinke regenval flink ellende in Lienden. Deze overlast baart 
ons grote zorgen. Wanneer het hevig regent, of langere tijd regent, kan het hemelwater niet worden 
afgevoerd. Het blijft staan en stroomt onze huizen binnen. Dit is helaas niet het enige wat er gebeurt, 
ook het riool komt omhoog. Dit betekent dat er hemelwater en rioolwater, met alles wat daarin zit, in 
onze tuin beland en het water hiervan in ons huis.  
 
Na ons bezoek met de buurt waarin wij uw hulp hebben gevraagd door het uitleggen van onze situatie 
is de gemeente bezig met het maken van plannen om dit aan te pakken. Een plan van aanpak is 
aanwezig, helaas blijft de realisatie ver weg, omdat hiervoor land moet worden aangekocht. We zijn 
nu ruim zeven maanden verder en er is, voor ons merkbaar, niets gebeurt. Ons huis is nu voor de 
derde keer in twee jaar overstroomd. Ik neem u mee in wat dit met ons doet:  

- Wij checken regelmatig onze apps met weersomstandigheden. Wanneer er hevige regenval 
wordt voorspeld, wachten wij af met grote vreze. Dit is niet goed voor onze gemoedstoestand. 
Moet u nagaan wat dit doet met mijn vierjarige dochter die dit, helaas, al bewust meemaakt.  

- Afwachten is het niet altijd, ook wordt bijvoorbeeld een muurtje in een huis gebouwd op de 
ochtend van de voorspelling en worden er doeken in afvoeren gestopt om de schade te 
beperken. Heeft u daaraan gedacht op donderdagmorgen voor zes uur ’s morgens?  

- Op het moment dat het gaat overstromen is het enorm snel schakelen (als we thuis zijn), 
kinderen naar boven (die moeten dit niet zien), brandweer bellen (komen hiervoor niet is dan 
het antwoord) en snel nog wat spullen veiligstellen en dan machteloos toezien hoe je huis en 
tuin wordt overspoeld met water. Ik heb geluk met een moeder die dit aan ziet komen en 
direct onze kant op rijdt, om zo snel mogelijk de kinderen in een veilig, droog huis te krijgen.  

- Bij een overstroming komt de brandweer (de brandweer van Lienden weet al dat ze onze kant 
op moeten), stichting Salvage wordt gelukkig daarna opgeroepen om de boel schoon te 
maken. Zij ruimen op, om te zorgen dat de schade wat wordt beperkt. Dat betekende in dit 
geval dat ik mijn kinderen thuis heb moeten brengen in een huis waar de ontlasting op de 
stoep lag en de stank in huis was vreselijk. Mijn man moet hiervoor vrij nemen om de boel een 
beetje netjes te krijgen, hulp is er dan echt niet. Hij heeft twee dagen met een hogedrukspuit 
onze stoep netjes proberen te krijgen en ons gras zo kort mogelijk gemaaid. Tot op de dag 
van vandaag is het wc-papier terug te vinden in het gras waar onze kinderen spelen.  

- Een week later komt er een schade expert langs om te kijken wat er wordt vergoed (dit is bij 
lange na niet alles!). Dit is nu de derde keer in korte tijd, dit betekent dat als het nog een keer 
gebeurt, wij op de ‘zwarte lijst’ komen te staan en wij geen (of beperkende) verzekering meer 
af kunnen sluiten. 

- Dan komt het uitzoeken van onze spullen, wat is nog goed? Wat is zo beschadigd dat er iets 
nieuws voor moet komen? Zeker weer een dag werk met het uitzoeken en maken van lijsten 
om in te dienen bij de verzekering (waarbij ook weer een hoop wordt afgekeurd…).   

- Vervolgens staan er zes weken lang bouwdrogers in ons huis, wat een enorm veel en naar 
geluid maakt. Waarom we dit wel dag en nacht aan hebben staan? Om de schade te 
beperken.  

- Daarna is de opbouw, stucen, nieuwe vloeren leggen, meubels aanschaffen etc. U moet 
nagaan, dat wij de schade van oktober betaald kregen, op het moment dat ons huis weer was 
overstroomd.  

- Dan het laatste, maar meest belangrijke punt, onze gezondheid. Zowel mentaal als fysiek. 
Vocht en schimmel in je huis doet iets met je longen, voor mijn kinderen, maar ook voor mij 
als astma-patiënt. Mentaal is dit ook niet fijn, dit zijn kleine trauma’s die we oplopen. Een 
gebeurtenis waar wij helemaal niets aan kunnen doen, we staan machteloos in dit proces op 
dit moment. Alles wat wij konden doen, hebben wij gedaan. Denk aan het vergroenen van 
onze tuin en het ophogen van ons woonhuis.  

 
Ik hoop dat deze korte schets duidelijk aangeeft waar de noodzaak ligt. Afgelopen woensdag is 
wethouder Pieter Neven bij ons geweest. We zijn toch wel geschrokken, deze zaak wordt urgent 
genoemd, wordt dit ook zo bestempeld? Als ik naar de feiten op papier kijkt, blijkt dat onze zaak niet 
eens wordt genoemd in het coalitieakkoord. Door middel van deze brief, hoop ik dat deze zaak niet 
alleen als urgent wordt bestempeld door de beleidsmedewerkers en wethouders, maar ook door jullie, 
‘de Raad’, want blijkbaar kan er pas daadwerkelijk iets gebeuren wanneer jullie, de Raad, het in 



oktober (een jaar te laat dus) wordt goed gekeurd. Iets wat voor mij erg schokkend en frustrerend is, 
gezien dit geen problematiek is van het laatste jaar, maar van de laatste jaren.  
Wij zijn bereid mee te denken en mee te werken in oplossingen, om dit urgente probleem zo snel 
mogelijk op te lossen. Zodat wij weer veilig kunnen leven in ons eigen huis en de gezondheid van 
onze kinderen kunnen waarborgen.  
 
Hartelijke groet, 
Daphne van de Wetering  


